
afarinesh_ostan@yahoo.comچهارشنبه  27 فروردین 1404 شماره 7706  سال بیست و ششم www.Afarineshdaily.ir7

نهضت عمرانی در سکوت شب؛

آسفالت ریزی 
میدان هفت تیر 
به  منظور ارتقای 
کیفیت معابر شهری

بهارستان-ذبیح الله اصغری
در ۲۳ روز ابتدایی سال جدید، نسیم شهر شاهد یک حرکت عظیم عمرانی است که در دل شب و در سکوت تاریکی در حال 
شکل گیری است.در این مدت، در ۹ روز گذشته از سال جدید، عملیات آسفالت ریزی در نقاط مختلف شهر، به ویژه میدان هفت تیر، 
به یکی از نمادهای تحول و توس��عه شهری تبدیل شده است.این پروژه شبانه روزی به منظور ارتقای کیفیت معابر و تسهیل تردد 
شهروندان با قدرت ادامه دارد.در حال حاضر، عملیات آسفالت ریزی در میدان هفت تیر در نیمه شب و در ساعت ۱۲:۳۰ در حال 
اجرا اس��ت.محمد رضا باباحسینی شهردار نسیم شهر در این خصوص گفت:»آسفالت ریزی در میدان هفت تیر تنها یکی از مراحل 
مس��تمر در راس��تای بهبود زیرساخت های شهری است. در ۹ روز گذشته از س��ال جدید، نهمین مرحله از آسفالت ریزی در شهر 
انجام شده و ما همچنان در تلاشیم تا با تکمیل این پروژه ها، شهری با معابر ایمن و استاندارد را در اختیار شهروندان قرار دهیم. 

این عملیات شبانه به منظور جلوگیری از اختلال در تردد روزانه شهروندان و بهبود وضعیت معابر انجام می شود.«
 وی اف��زود: »خدم��ت به مردم همواره در اولویت ماس��ت.پروژه های عمران��ی مانند این، تنها برای بهبود ش��رایط زندگی و

 رفاه عمومی ش��هروندان طراحی ش��ده اند.ما به دنبال این هس��تیم که با تکمیل هر مرحله از پروژه ها، کیفیت زندگی و تردد در 
شهر را بهبود بخشیم و محیطی امن و راحت برای شهروندان عزیز ایجاد کنیم.«

   در استان

در یکصد و سیزدهمین نشست شورای فرهنگ عمومی شهرستان 
قدس تبیین شد؛

ریل گذاری های کلام فرهنگی در سال۱۴۰۴
شهرستان قدس-مژگان علیقارداشی 

اعضای شورای فرهنگ عمومی شهرستان قدس در یکصد و سیزدهمین 
 نشس��ت این ش��ورا، سیاس��ت گذاری های کلان فرهنگی در سال ۱4۰4 را

 به بحث گذاشتند.
یکصد و سیزدهمین نشست ش��ورای فرهنگ عمومی شهرستان قدس 
به ریاس��ت حجت الاس��لام و المس��لمین حمزه محمدی ام��ام جمعه و با 
 حض��ور علیرضا فاتحی نژاد فرماندار، مهدی تاج الدینی رئیس اداره فرهنگ و

 ارش��اد اسلامی و دبیر شورا و دیگر اعضای این شورا با محوریت برنامه ریزی 
جهت سیاست گذاری های کلان فرهنگی در سال ۱4۰4 برگزار شد.

مه��دی تاج الدین��ی دبیر ش��ورا در ابتدای این نشس��ت ضمن تبریک 
فرارس��یدن س��ال جدید به ارائه گزارش��ی از مصوبات جلسه پیش پرداخت 
و یادآور ش��د که با همت نهادهای مس��ئول، همه مصوبات جلسه قبلی این 
ش��ورا اجرایی شده اند. پس از سخنان رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی، 
ه��ر یک از اعضا، اقدامات صورت گرفته در خصوص اجرای مصوبات جلس��ه 

پیش را تشریح کردند.
س��خنران بعدی این نشست حجت الاسلام و المسلمین حمزه محمدی 
امام جمعه شهرس��تان قدس بود که وی نیز با تبریک س��ال جدید با اشاره 
به نزدیک بودن دهه کرامت و س��الروز ش��هادت امام جعفرصادق)ع(، تبیین 
س��یره و روش ائم��ه اطهار)ع( در جامع��ه را از اولویت های سیاس��تگذاری 
فرهنگی توصیف و اقدامات جنایتکارانه رژیم صهیونیس��تی در کشتار مردم 
بی دفاع و اش��غالگری های این رژیم جعلی در غزه، یمن و لبنان و س��کوت 
 جهان��ی در مقاب��ل این جنایت ها را محکوم کرد و اظهار داش��ت: ش��ورای 
فرهنگ عمومی به عنوان قرارگاه فرهنگی و اجتماعی مسئولیت خطیر برنامه 

ریزی و سیاستگذاری های کلان فرهنگی را عهده دارد.
وی در ادامه با اش��اره به مناس��بت های پیش رو از جمله دهه کرامت و 
سالروز ش��هادت امام جعفرصادق)ع( بر ضرورت بهره گیری از ظرفیت های 
مردم��ی در برگزاری این مناس��بت ها تاکید کرد و خواس��تار ایجاد نوآوری 
 در محتوای برنامه و پرهیز از اجرای برنامه های تکراری و بی محتوا ش��د و

 لحاظ شدن جهاد تبیین در قالب برنامه های غنی فرهنگی همچون شعر و 
نمایش را در راستای خنثی ساختن دسیسه های دشمنان و پاسخ به شبهات 

نسل جوان کارآمد و اثرگذار دانست.
علیرضا فاتحی نژاد فرماندار شهرس��تان قدس نیز فرهنگ را اساس رشد 
 و پیش��رفت هر جامعه ای قلمداد کرد و گفت: شورای فرهنگ عمومی نقش 

بی بدیلی در ریل گذاری سیاست های حوزه فرهنگ را دارد.
فرماندار قدس با اش��اره به در پیش بودن شهادت امام جعفر صادق)ع( 
و ده��ه کرام��ت افزود:در ای��ن ایام به هم��ت ادارات متولی ح��وزه فرهنگ 
 برنامه ه��ای مختلفی پیش بینی ش��ده که دیگر دس��تگاه ها نیز بایس��تی در 
این راس��تا حمایت های لازم را به عمل آورند.همچنین در پایان این نشست، 
اعضای حاضر در جلسه برنامه های پیشنهادی خود را در خصوص برنامه ها 
و مراس��م مرتبط با دهه کرامت و سالروز شهادت امام جعفرصادق)ع( مطرح 
کردند و مصوبه هایی به تصویب ش��ورا رس��ید.گفتنی است که در پایان این 
نشست از کتاب شرح حدیث عنوان بصری به قلم حجت الاسلام و المسلمین 

حمزه محمدی امام جمعه شهرستان قدس رونمایی شد.

رئیس بخش تحقیقات اقتصادی واجتماعی مرکز تحقیقات و آموزش 
کشاورزی و منابع طبیعی استان کرمان:

 خشکسالی شدید چالش های زیادی 
در کشاورزی کرمان ایجاد کرده است

 رئی��س بخ��ش تحقیق��ات اقتص��ادی واجتماع��ی مرک��ز تحقیقات و
 آموزش کشاورزی و منابع طبیعی کرمان گفت: افزایش خشکسالی ها چالش 

های اقتصادی زیادی در بخش کشاورزی این استان به وجود آورده است.
مهدیه س��اعی، در گفتگو با مهر گفت:استان کرمان، یکی از پهناورترین 
اس��تان های ایران، با شرایط اقلیمی خاص خود همواره با چالش های مرتبط 

با کم آبی و خشکسالی مواجه بوده است.
وی با بیان اینکه کرمان به دلیل قرارگیری در منطقه خشک و بیابانی کشور 
از جمله مناطق با بارندگی کم محسوب می شود افزود: این استان در سال های 
اخیر دچار دوره های خشکسالی شدید شده که تأثیرات آن بر کشاورزی، منابع 

آب و حتی معیشت مردم کرمان به وضوح قابل مشاهده است.
وی با اشاره به اینکه خشکسالی تنها یک مشکل زیست محیطی نیست، 
بلک��ه تأثیرات عمیق اجتماعی و اقتصادی نیز دارد گفت: در اس��تان کرمان 
که بخش زیادی از جمعیت آن به کش��اورزی و دامداری مش��غول هستند، 

خشکسالی موجب بیکاری و کاهش درآمد خانواده ها می شود.
 رئی��س بخ��ش تحقیق��ات اقتص��ادی واجتماع��ی مرک��ز تحقیق��ات و 
آموزش کشاورزی و منابع طبیعی کرمان ادامه داد: این بحران در برخی مناطق، 

موجب مهاجرت افراد به شهرها و کاهش جمعیت روستاها شده است.
س��اعی افزود: همچنین، کاهش س��طح تولیدات کش��اورزی و افزایش 
هزینه های تولید، موجب بالا رفتن قیمت مواد غذایی و مش��کلات اقتصادی 

برای بسیاری از خانواده ها خواهد شد.
وی گفت:افزایش خشکس��الی ها همچنین باع��ث کاهش امنیت غذایی 
در برخ��ی مناطق اس��تان کرمان ش��ده و توان مردم ب��رای تأمین نیازهای 

غذایی شان را کاهش داده است.
وی تصریح کرد: اقدامات مؤثر در زمینه بهینه س��ازی مصرف آب، تغییر 
الگوهای کشاورزی و استفاده از فناوری های نوین در زمینه آبیاری و مدیریت 

منابع آب می تواند به کاهش اثرات خشکسالی کمک کند.
س��اعی گفت: ض��رورت دارد ک��ه در کنار این اقدام��ات، توجه به وضعیت 
اجتماعی و اقتصادی مردم استان کرمان به ویژه کشاورزان و دامداران مورد توجه 

قرار گیرد تا از بروز بحران های اجتماعی ناشی از خشکسالی جلوگیری شود.
رئیس بخ��ش تحقیقات اقتصادی واجتماعی مرک��ز تحقیقات و آموزش 
کش��اورزی و منابع طبیعی استان کرمان اظهار داش��ت: از جمله چالش های 
دیگر بخش کش��اورزی استان کرمان همانند بسیاری از مناطق کشور، کمبود 
زیربناها و زیرس��اخت های بازاریابی و تجارت )حمل و نقل، ذخیره س��ازی و 
پایانه ای صادراتی(، متناس��ب نبودن صادرات محصولات کشاورزی با کیفیت 
و اس��تانداردهای بازارهای هدف، عدم توجه به بس��ته بندی های متناس��ب با 
خواس��ته بازاره��ای هدف صادراتی، خام فروش��ی و فله فروش��ی محصولات 
کشاورزی، کمبود واحدهای فرآوری و بسته بندی پیشرفته، عدم شکل  گیری 
کامل زنجیره های ارزش کش��اورزی و ناقص ب��ودن زنجیره ارزش محصولات 
فرآوری ش��ده اس��ت.وی گفت:عدم اجرای کش��اورزی قراردادی، عدم ارتباط 
مس��تقیم بین تولیدکنندگان و بازار و عدم دسترسی به بازارهای بین المللی و 
سهم اندک صادرات محصولات فرآوری شده غذایی از صادرات کل این استان 
می باشد.مهدیه ساعی افزود:از دیگر مسائل و مشکلات بخش اقتصاد کشاورزی 
اس��تان کرمان می توان به پایین بودن بهره وری و کارایی تولید در کشاورزی، 
خس��ارات س��رما و گرما زدگی بر اثر تغییر ش��رایط آب و هوایی و ضعف در 
بیمه محصولات کشاورزی، نوسانات بالای قیمت نهاده ها و افزایش هزینه های 
تولید و عدم تناس��ب قیمت محصول با هزینه ها، کمبود حمایت لازم از ایجاد 
تشکل های بهره برداران بخش کشاورزی و عدم سرمایه گذاری لازم برای نفوذ 

دانش و فناوری به بخش کشاورزی به ویژه کشاورزی سنتی برشمرد.

تریبون         

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان مطرح کرد؛

 لزوم استفاده حداکثری از ظرفیت بالای 
فرهنگ و هنر استان خوزستان

اهواز-محمدی
مدیر کل فرهنگ و ارش��اد اسلامی 
خوزس��تان بر لزوم اس��تفاده حداکثری 
از ظرفیت بالای فرهنگ و هنر اس��تان 
تأکید کرد.حس��ین براتی در نشستی با 
محوری��ت کاربرد  ه��وش مصنوعی در 
توس��عه فن آوری و خلاقیت در عرصه 

فرهنگ و هنر اظهار داشت: تاثیر هوش مصنوعی را نمیتوان در دنیای امروز  
انکار کرد، گس��تردگی  و کاربردی بودن این حوزه ما را بر آن داش��ت که در 

فکر بهره بردن از هوش مصنوعی در عرصه فرهنگ و هنر استان شویم.
وی در ادام��ه افزود: به س��ه محور اصلی در فضای مج��ازی   که دارای 
اهمیت زیادی هستند از جمله شناسایی جایگاه و اثربخشی هوش مصنوعی 
در عرص��ه صنایع خلاق فرهنگی، تعیی��ن راهکارهای مؤثر برای ایفای نقش 
سازنده در حوزه هنر و فرهنگ و تبیین مصادیق عینی از تأثیرگذاری هوش 

مصنوعی در پاسخ به نیازهای جامعه،  اشاره کرد.
مدیر کل فرهنگ و ارش��اد اس��لامی خوزس��تان  در ادامه خاطر نشان 
داش��ت: بحث اصلی این است که بدانیم نسبت ما با هوش مصنوعی چیست 
و در کج��ای ای��ن فرآیند قرار داری��م و چگونه می توانیم اثربخش��ی خود را 
افزایش دهیم. این موضوعی است که شاید بخشی از جامعه یا حتی برخی از 

تصمیم گیران به درستی از آن مطلع نباشند.
وی همچنین به طرح  موضوعی توس��ط برخ��ی از علاقمندان و فعالان 
ح��وزه فرهنگ و هنر  که منجر به برگزاری این جلس��ه ش��د اش��اره کرد و 
افزود: هدف ما این است که تاثیر گذاری هوش مصنوعی بر حوزه فرهنگی و 
 صنایع خلاق را به  صورت ش��فاف و کاربردی تعریف کنیم و این گفتگو را به 
یک طرح تبدیل کنیم.وی افزود: این نشس��ت با هدف ش��ناخت و توجه به 
ظرفیت  بالای فرهنگ و هنر استان خوزستان شکل گرفت و کاربرد هر چه 
بیشتر و بهتر هوش مصنوعی در فرهنگ و هنر استان خوزستان تشکیل شده 
و تلاش ما این است که به وسیله هوش مصنوعی  ارائه راهکارهای عملیاتی 

برای تحقق این مهم را داشته باشیم.
 در ادام��ه دکت��ر ایم��ان لطف��ی، پژوهش��گر در عرص��ه ف��ن آوری و 
هوش مصنوعی  بر هش��ت محور اصلی از جمله رس��انه، هنر و گردش��گری 
تاکید  داش��ت و به ظرفیت های تاریخی و صنعتی خوزس��تان، تدوین نقشه 
راه و اس��تفاده از ظرفیت های دولتی و خصوصی پرداخت و گفت: خوزستان 
ترکیبی از س��نت و مدرنیته اس��ت. باید با تش��کیل کارگروه های مختلف از 
ظرفی��ت بالای فرهنگ و هنر اس��تان  بوس��یله کاربردی ش��دن فناوری و 

خلاقیت در عرصه هوش مصنوعی بهره کافی را برد.

شهردار رشت در صحن علنی شورا:

با آغاز بازگشایی بورس پایه و تعیین قیمت های جدید، 
شرایط بهتری برای تأمین مصالح فراهم خواهد شد

رشت-سیده حدیث میرزاده
به گزاش امور ارتباطات ش��هرداری 
رش��ت،رحیم شوقی ش��هردار رشت در 
 صح��ن علنی ش��ورای اس��لامی ش��هر 
با تبریک پیشاپیش روز ارتش جمهوری 
اس��لامی ایران گف��ت: با افتخ��ار عضو 
خانواده بزرگ و آبرومند ارتش هستم و 

برای همه شهدای والامقام ارتش، از خداوند متعال علو درجات مسئلت دارم.
وی با اش��اره به بازدیدهای میدانی از پروژه های عمرانی س��طح شهر اظهار 
کرد:در روزهای گذشته به ویژه با وجود بارش های مستمر، شاهد ادامه بدون وقفه 

فعالیت پروژه ها بودیم و خوشبختانه خللی در اجرای کار ایجاد نشده است.
ش��هردار رشت با اشاره به جلس��ه  ای با مدیرعامل شرکت مجری پروژه 
تقاطع ش��هدای نیروی دریایی رش��ت اف��زود:وارد فاز جابه جای��ی نرده ها و 
آماده س��ازی نهایی شده ایم و با توجه به روند فعلی، پروژه وارد مراحل نهایی 
خود شده است. بتن ریزی در دو لاین آن به پایان رسیده و تنها آسفالت ریزی 

باقی مانده است که بزودی انجام خواهد شد.
وی در ادامه گفت:در پروژه تقاطع غیرهمسطح امام حسین )ع(، عملیات 
حفاری ش��مع در لاین دوم در حال انجام اس��ت و در لای��ن اول نیز بخش 
اصلی بتن ریزی به پایان رسیده است. همچنین پروژه رودباری نیز به مرحله 

بتن ریزی دال پیچ جدید رسیده که طی روزهای آینده انجام خواهد شد.
شوقی در ادامه با تاکید بر اینکه پروژه های عمرانی در سطح شهر رشت، 
از جمله طرح میثاق با س��رعت بالا در حال انجام اس��ت عنوان کرد:جلسه ای 
با معاون عمرانی، مدیران مناطق و رئیس س��ازمان عمران در محل کارخانه 
آسفالت شهرداری برگزار شد و در این نشست تقسیم کار مشخص و دقیقی 
برای س��اماندهی وضعیت آس��فالت ش��هر صورت گرفت و مقرر شد گزارش 
پیشرفت پروژه ها به صورت هفتگی و منظم به بنده و اعضای شورا ارائه شود.

شوقی از برنامه ریزی برای تعیین پیمانکاران پروژه های آسفالت مناطق 
در سال جاری خبر داد و افزود:سه قرارداد مشخص برای این منظور در دست 
تهیه است که با اجرای آن ها، شاهد ساماندهی اساسی در حوزه آسفالت شهر 
خواهیم بود.وی اضافه کرد:در این برنامه ریزی جدید، اولویت با مناطقی است 

که وضعیت آسفالت آن ها نیازمند رسیدگی فوری تری است.
ش��هردار رش��ت در پایان با اش��اره به هماهنگی های صورت گرفته برای 
تأمین قیر مورد نیاز پروژه ها از طریق بورس کالا بیان کرد:با آغاز بازگش��ایی 
بورس پایه و تعیین قیمت های جدید، ش��رایط بهت��ری برای تأمین مصالح 

فراهم خواهد شد.

شهردار گلستان:

گلستان با افتتاح بوستان آئینی و سرای محله، شاهد 
تحولی در فضاهای فرهنگی و اجتماعی خواهد بود

بهارستان-ذبیح الله اصغری
ش��هردار گلس��تان از آماده س��ازی دو پ��روژه مه��م ش��امل بوس��تان 
آئین��ی مذهب��ی فرهنگ��ی و گردش��گری و س��رای محله ش��هید خدمت 
 خلب��ان س��ید طاهر مصطفوی )بوس��تان آس��ایش( ب��رای افتتاح رس��می 
خبر داد.به گزارش آفرینش ، سید محمد میرزمانی با اشاره به اقدامات عمرانی، 
فرهنگی، اجتماعی و گردش��گری مدیریت شهری در سال های اخیر، اظهار 
داش��ت: با تلاش و همراهی اعضای ش��ورای اسلامی شهر، دو پروژه شاخص 
 ش��هری ش��امل بوس��تان آئینی، مذهبی، فرهنگی و گردشگری به مساحت

 ۲۰ هزار مترمربع و سرای محله شهید خدمت به مساحت ۲ هزار مترمربع 
آم��اده بهره برداری ش��ده اند.وی افزود:یکی دیگر از اقدام��ات مهم مدیریت 
ش��هری در دوره اخیر، س��اخت و راه اندازی ۵ سرای محله در نقاط مختلف 
ش��هر بوده که نقش مؤثری در ارتقای کیفیت زندگی ش��هروندان، توس��عه 

مشارکت های اجتماعی و افزایش سرانه خدمات فرهنگی خواهد داشت.
شهردار گلستان ادامه داد:ساخت بوستان های موضوعی از جمله بوستان 
آئینی و مذهبی نیز با هدف افزایش فضاهای فرهنگی، گردشگری و معنوی 

در دستور کار قرار گرفت.

استاندار زنجان:

خط دوم راه آهن زنجان -قزوین تا سفر 
رئیس جمهور به استان افتتاح می شود 

استاندار زنجان گفت:طرح دو خطه شدن راه آهن 
زنج��ان -قزوین تا س��فر آتی رئیس جمهور به اس��تان 
به بهره برداری می رس��د.به گزارش مهر، س��ید محسن 
صادقی در دیدار با جبارعلی ذاکری مدیر عامل راه آهن 
کش��ور بر اجرای کامل پروژه دو خطه ش��دن راه آهن 
زنجان -قزوین و تلاش برای افتتاح و بهره برداری از این 

طرح تا سفر آتی رئیس جمهور به استان تاکید کرد.
عملیات اجرایی این طرح در راستای اجرا و تحقق 
تعهدات پیام نوروزی استاندار زنجان به طور ویژه مورد 
پیگیری قرار گرفته اس��ت.این طرح مهم ملی در س��فر 
س��ال ۱۳۸۲ رهبر معظم انقلاب ب��ه زنجان تصویب و 

عملیات اجرایی آن از سال ۹۵ آغاز شد.
دو خط��ه ک��ردن راه آهن زنج��ان- قزوین یکی از 
مهمترین طرح های ملی کش��ور به طول ۱۸۱ کیلومتر 
است که هم اکنون پیشرفت خوبی دارد اما تکمیل آن 

نیازمند تزریق منابع مالی مورد نیاز است.

مدیر مخابرات منطقه البرز:

29هزار خط فیبرنوری در البرز فعال است

شهردار تبریز خبر داد:

شروع تملک باغ میوه های تبریز در سال ۱۴۰۴

مدیر عامل توانیر:

کاهش شدت مصرف انرژی، اولویت اول ۳۶ بسته 
مدیریت مصرف است

کرج-فرشته خاکپور
گفت:اکن��ون الب��رز  منطق��ه  مخاب��رات   مدی��ر 

 ۲۹ هزار و 7۰۲ مش��ترک ش��امل واح��د های اداری ، 
مس��کونی و تجاری اس��تان با س��رویس اینترنت تحت 

پوشش فیبر نوری )ftth( هستند .
به گ��زارش خبرن��گار آفرین��ش به نق��ل از روابط 
عمومی مخابرات منطقه البرز، دکتر بیان مدیر مخابرات 
 منطقه اظهار کرد:در س��ال گذش��ته ۲ محور  اصلی در 
برنامه های اجرایی مخابراتی در حوزه توسعه فیبر نوری  
م��د نظر قرارگرفت که رکن اصلی این حوزه اتصال فیبر 
برای مشترکان است.وی اضافه کرد:با برنامه ریزی انجام 
شده توسط ش��رکت مخابرات ایران مقرر شد از آذرماه 
س��ال گذش��ته به مدت یک س��ال یک میلیون اتصال 
 فیبرنوری در کش��ور ایجاد شود که س��هم استان البرز

 4۰ هزاراتصال درنظرگرفته شده است .وی گفت: اکنون 
طی چهارماه گذش��ته، پنج هزار خط متصل شده است 
که امیدواریم تا پایان سال بیشتر از سهمیه درنظر گرفته 

شده بتوانیم فیبر نوری دراستان البرز دایر کنیم .
دکتر بیان افزود: برنامه اجرای فیبرنوری دراس��تان 
الب��رز ب��ه ص��ورت پلکان��ی در ح��ال افزایش اس��ت و 
خوش��بختانه همه اقشار اعم از کسب و کار و مشترکان 
خانگی متقاضی هستند و تقریبا تمام  واحد های صنعتی 
استان البرز درحال حاضر متصل به فیبر نوری هستند.

 وی یادآورش��د ک��ه اکن��ون بی��ش از ۹۵ درص��د 
ش��هرک های صنعتی استان البرز به فیبر نوری متصل 
هستند و شبکه مسی آنها کاملا جمع آوری شده است 
و شرکت مخابرات بیشترین تمرکز ایجاد فیبر نوری را 

در مناطق پرجمعیت گذاشته است.
وی گف��ت:  در حوزه توس��عه فیبرنوری 7۰ درصد 

دایری هادر ش��هر کرج و فردیس است که امیدواریم تا 
پایان سال بخش قابل توجهی از این مناطق را پوشش 
 دهیم . وی یادآورش��د که درش��هر طالقان نیز پوشش 
فیبر نوری به اتمام رسیده  و طی برنامه ریزی انجام شده  
تا پایان اردیبهشت ماه سال جاری عملیات برگردان نیز 
دراین شهرس��تان به اتمام خواهد رسید و مشترکین از 

بستر مسی به فیبر نوری تبدیل خواهند شد.
 ۹۸ دس�تگاه های اجرایی البرز متصل به 

فیبر نوری 
 مدیر مخاب��رات منطقه البرز گفت: اکنون بیش از 
۹۸ درصد از دس��تگاه های اجرایی این اس��تان تاکنون 
به فیبر نوری متصل ش��ده اند و تعداد باقیمانده نیز در 

مرحله واگذاری است.
وی  اظهار کرد:توس��عه فیبر نوری که با اس��تقبال 
مش��ترکان در مناطق ش��هری و روس��تایی الب��رز قرار 
گرفته، تاکنون بیش از پنج هزار کیلومتر فیبر در استان 

البرز نصب شده است.

وی گفت:برای همگامی با پیشرفت و رشد روزافزون 
فناوری ه��ای ارتباط��ی و اطلاعاتی در تلاش هس��تیم 
 تا نهض��ت جهادی ش��رکت مخابرات ای��ران در زمینه 
فیب��ر ن��وری در اس��تان البرز ب��ه خوبی پی��ش ببریم. 
مدیرمخابرات البرز افزود:مشترکان می توانند از این پس 
بدون تغییر ش��ماره و با همان ش��ماره تلفن فعال خود، 
فیب��ر نوری دریافت کنند و با بهره گیری از این فناوری 
نیازه��ای خود را در ح��وزه ارتباطات با کیفیت مطلوب 
برآورده س��ازند. دکتر بیان دربخش دیگری ازس��خنان 
خ��ود ارائه پهنای باند ب��الا، کاهش محدودیت، ظرفیت 
 سازی بالا، ارائه کیفیت سرویس و حذف محدودیت های 

بعد مسافت را از جمله مزایای فیبر نوری عنوان کرد.
وی افزود:اکن��ون ح��دود ۱۳  هزار مش��ترک آنها 
خانگی تلفن ثابت نیز از فیبر نوری استفاده می نمایند و 
در زمان حاضر نیز آماده واگذاری تعداد زیادی انشعاب 

در استان البرز هستیم.
وی یادآورش��د تحقق دایری فیبر نوری در استان 
البرز نیازمند همکاری و مشارکت شهرداری ها، سازمان 
نظام مهندسی و سایر دستگاه های اجرایی است و بهتر 
اس��ت مردم  در هنگام ساخت و س��از، این ظرفیت در 
مکان های مس��کونی ، تج��اری ، اداری و صنعتی خود 

فراهم نمایند.
 دکت��ر بیان اظه��ار کرد:همچنی��ن درحال حاضر  
 بی��ش از ۲۰۰ هزار مش��ترک از س��رویس ADSL و 
پنج هزارو ۹۰۵ مشترک از سرویس VDSL در استان 
الب��رز بهره مند هس��تند .مدیر مخاب��رات منطقه البرز 
گفت:در زمان حاضر یک میلیون 7۸ هزار شماره تلفن 
ثابت دراستان دایر است که بیش از ۲۰ هزار شماره در 

سال ۱4۰۳ به مشترکان واگذار شده است .

تبریز-توفیقی
ش��هردار تبریز، به همراه اعضای ش��ورای اس��لامی 
 شهر از پروژه های مسیرگشایی خیابان 4۵ متری شهید 
آیت الله آل هاشم، پروژه تملک باغ میوه واقع در شهرداری 
منطقه یک و پروژه اس��تخر س��تارخان بازدید کرده ودر 

جریان آخرین وضعیت این پروژه ها قرار گرفت.
 یعق��وب هوش��یار ش��هردار تبری��ز در حاش��یه 
بازدی��د از روند عملی��ات اجرایی پروژه مسیرگش��ایی 
 ش��هید آیت الله آل هاش��م اظه��ار کرد: پ��روژه خیابان 

4۵ متری ش��هید آل هاش��م به عنوان مهم ترین پروژه 
مسیرگشایی و بازآفرینی شهری با هزینه ای بالغ بر یک 
هزار میلیارد تومان در مراحله پایانی زیرسازی فاز سوم 

خود قرار دارد.  
وی ادام��ه داد:اجرای این پ��روژه یکی از مهم ترین 
طرح های عمرانی و ترافیکی تبریز به ش��مار می رود که 
نقش مؤثری در بهبود عبور و مرور شهری و کاهش بار 

ترافیکی مناطق شمالی شهر ایفا خواهد کرد.  
ش��هردار تبریز ب��ا تأکید بر عزم مدیریت ش��هری 

برای تس��ریع در تکمیل پروژه های عمرانی افزود:تلاش 
می کنی��م تا با اتمام س��ریع تر این مرحل��ه، زمینه آغاز 
عملی��ات آس��فالت ریزی و بهره ب��رداری از خیاب��ان در 

آینده ای نزدیک فراهم شود.  
یعقوب هوشیار خاطرنشان کرد:این پروژه به طول 
۱۶۰۰ مت��ر و عرض 4۵ متر، در س��ه فاز عملیاتی و با 
تملک 7۲۲ ملک مسکونی و تجاری آغاز شده و پس از 
 طی مراحل تملک هم اکنون در آستانه بهره برداری قرار

 دارد.

اهواز-محمدی
دوره آموزش��ی-توجیهی مدیری��ت 
مصرف برق جهت گ��ذر از دوره اوج بار 
۱4۰4 ب��ا حضور مدیرعام��ل و مدیران 
ش��رکت توانیر، مدیران روابط عمومی، 
خدم��ات مش��ترکین و  دیس��پاچینگ  

صنعت برق برگزار شد.
روزه  ۲ آموزش��ی  دوره  ای��ن   در 

 )۲4 و ۲۵ فروردین( در تهران ۳۶ بسته 
مدیری��ت مصرف جهت گ��ذر از اوج بار 

تابستان پیش رو تشریح و مورد بررسی 
قرار گرفت.

مدیرعامل ش��رکت توانی��ر در این 
دوره با اشاره به اهمیت و نقش مدیریت 
مصرف در تامین برق تابس��تان و نقش 
مح��وری رواب��ط عمومی ه��ای صنعت 
ب��رق در ترویج این فرهنگ، ۳۶ بس��ته 
مدیری��ت مصرف جهت گ��ذر از اوج بار 

تابستان را تشریح کرد.
به گفته مصطفی رجبی مش��هدی، 

۳۶ بسته مدیریت مصرف شامل مجموعه 
اقدم��ات عملیاتی در زمینه های مختلف 
بوده که هدف آن کاهش ش��دت مصرف 

انرژی در دوره اوج بار تابستان است.
این ۳۶ اقدام عملیاتی در زمینه های 
مدیری��ت مص��رف، مدیری��ت و پایش، 
هوشمندسازی، تولید در محل مصرف، 
آم��وزش و اطلاع رس��انی و همچنی��ن 

بهینه سازی مصرف برق است.
بر اساس این گزارش، محسن ذبیحی 

معاون هماهنگی توزیع شرکت توانیر و 
ابوالفضل اس��دی مع��اون برنامه ریزی و 
امور اقتص��ادی توانیر دیگر س��خنرانان 
 ای��ن دوره بوده که به تش��ریح جزئیات
 ۳۶ بسته مدیریت مصرف پرداخته اند.

گفتنی اس��ت مدیران دفتر خدمات 
مش��ترکین، مدیری��ت دیس��پاچینگ و 
روابط عمومی ش��رکت ب��رق منطقه ای 
خوزس��تان نی��ز در این مراس��م حضور 

دارند.


